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   Grzegorz  Kubik                                                                             

   

BURMISTRZ  KARPACZA
za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Miejskiej Karpacz

ZAPYTANIE RM 0003.272.2022 
 

W SPRAWIE :

 Kosztów utrzymania miejskich terenów zielonych przez MZGK Sp. z o.o. ?

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

 Panie Burmistrzu MZGK Sp. z.o.o. wykonuje odpłatnie na rzecz Gminy Karpacz  pra-
ce związane z utrzymaniem zieleni, w Gminie panuje obiegowa informacja, że prace
wykonywane przez spółkę są drogie.

PYTANIA :
         
1. Ile Gmina Karpacz wydała od 01.01.2022 r. do  09.12.2022 r. na utrzymanie miejskich
terenów zielonych przez MZGK Sp. z o.o. w Karpaczu ? 

Załącznik:

- brak

Grzegorz  Kubik
...........................

 


